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Träffens inleddes utomhus vid Prostmyran och fort-
satte sedan inne i kommunhuset. Dagen modererades 
av Per Bengtson från Centrum för Naturvägledning, 
SLU. Tanken med träffen var att  informera närboen-
de och andra intresserade om hur vi tänker kring att 
restaurera våtmarken och att anlägga en lärplats samt 
att få in synpunkter. 

Elias Regelin berättade om projekt Supported by 
Nature och om naturbaserade lösningar. Peter Senn-
blad, kommunens landskapstrateg, redogjorde för hur 
våtmarken kan komma att se ut med en damm överst 
och en dämning med reglermunk längst ner.  SLU- 
studenten Mira Åhlén berättade om hennes och Tilda 
Elveskogs arbete med att göra ett gestaltningsförslag 
för lärplatsen som examensarbete. Mira ställde även 
frågor bland annat om hur man använder Prostmyran 
idag och vad Hedemoraborna vill göra där framöver. 
Även våtmarksexperten Ruona Burman fanns med för 
att svara på frågor. 

SYNPUNKTER FRÅN DELTAGARNA
• Tänk på tillgänglighet för alla, även  
 barnvagnar och rullstolar.
• Sätt upp infotavlor med fakta om både  
 natur, djur och klimatet.
• Ordna träffar för att öka allmänhetens  
 kunskap och intresse för området.
• Ha fler övergångar, eventuellt broar.
• Skapa gärna öppna ytor med sittplatser, 
 till exempel en grillplats.
• Tänk på att ha fler tillvägar till platsen.
• Tänk på att informera om hur arbetet  
 fortskrider för alla som är intresserade.

• Tänk på att inte skapa mer mygg.
• Tänk långsiktigt kring skötsel och  
 förvaltning.
• Utforma våtmarken för att underlätta  
 buskklippning och slåtter.
• Utforma våtmarken så att vattenflödet  
 saktas ned.
• Planera för att hantera de invasiva växter  
 som idag finns på Prostmyran.
• Tänk på risken med djupt vatten.

Med under dagen fanns  
personer som bor nära  

Prostmyran samt representater 
från bl.a. Hovranstiftelsen,  

Naturskyddsföreningen och 
Dalarnas Botaniska Sällskap.

Lilla bilden. Ulrika Gustafsson, Kristallens för-
skola, berättade om hur pedagogerna använder 
Prostmyran idag och vad man önskar framöver.

Myggexperten Martina Schäfer berättade om 
översvämningsmyggor och våtmarker. 

Vi passade också på att ställa 
frågor till personer som  
passerade Prostmyran.  

Ett önskemål var att få en  
inbjudande plats att stanna till 

på med sittplatser.

Mira Åhlén


